

《单词百科:predictability是什么意思?predictability怎么发音?predictability的解释和用法》

英语单词predictability是什么意思?predictability怎么读?predictability怎么发音?简答网为您整理了predictability的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



predictability怎么读

predictability的读音:[prɪˌdɪktəˈbɪlətɪ]

predictability的意思

1、n.可预测性;可预言性;

predictability的近义词

1、banality n.平常, 乏味;

- 2、**certainty** n.确定;必然性;确定无疑的事情;
- 3、**liability** n.责任;倾向;债务;妨碍;
- 4、**likelihood** n.可能, 可能性;[数]似然, 似真;
- 5、**obviousness** n.显而易见;明显;显著性;

predictability的反义词

- 1、**unpredictability** 不可预测性, 不可预知性;

predictability的双语例句

- 1、The common quality for a successful asset type is the predictability of payment in the asset.

最常见的质量为一个成功的资产类型的可预测性付款的资产.

- 2、The ICRS offers several advantages, including predictability, safety, stability, reversibility and adjustability.

而且具有可预测性、安全性、稳定性及可逆性和可调换性的优点.

- 3、Mr Niederhoffer endeavours to capitalise on the predictability of these response patterns by targeting quick gains.

尼德霍夫的目标是赚快钱,力图从上述反应模式的可预测性中盈利.

- 4、Marriages are built on a foundation of responsibility, dependability and predictability.

婚姻的基础应该具备责任心、可靠性和可预见性.

- 5、Physicians experience smoother deflection and greater predictability.

医生能调节更平滑的弯曲,并有更大的可预见性.

- 6、Tracing an invariant optimization point can often alert us to a clean pocket of predictability.

追踪一个不变量的优化点,往往会提醒我们注意到一个规则的可预测性口袋.

7、However letting go of predictability doesn't mean you have to revert to uncontrollable chaos.

但是对可预见性的放手并不意味着回到不可控制的混乱。

8、This was a predictable reaction, given the bitter hostility between the two countries...

考虑到这两个国家之间激烈的敌对情绪，这种反应是可以预见的。

9、The result was entirely predictable.

这个结果完全在预料之中。

10、Your mother values the predictability of your Sunday calls.

你母亲很看重你周日电话的可预知性。

11、Variability and predictability: what can you do about it?

变化性和预测性：我们能做什么？

12、Predictability: In custom software development, predictability of cost and schedule is important to the customer.

可预见性：在客户软件开发中，开支和进度的可预见性对客户来说很重要。

13、Scientists have been trying to bring order , or at least predictability, to motorway m ê l é es for decades.

几十年来科学家一直试图让混乱的高速公路井然有序，或者至少可以预测混乱。

14、Each variety forms a pocket of predictability at certain times.

每一种都在特定的时间构成了一个可预测性口袋。

15、We can resolve the paradox in part by distinguishing determinism from predictability.

我们应该把决定论和可预见性区分开来，这样就能部分地解决这个自相矛盾的问题。

16、Cost stability refers to the relative predictability of input prices as those for labor and materials.

成本稳定,是指以相对的可预测性投入价格,例如那些劳动密集型和材料.

17、 Researchers have found an increased level of predictability in certain complex systems just before large changes.

在某些复杂系统将要发生巨变之前,研究人员已发现更好的预期能力.

18、 Conclusion For postpartum reduce the incidence of syncope, health education should start around predictability.

结论:降低产后晕厥的发生率,应围绕预见性健康教育展开.

以上是简答网为您整理的predictability怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于predictability的用法、predictability的释义、predictability的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/predictability>

